

Title (en)  
VEHICLE DOOR HANDLE

Title (de)  
FAHRZEUGTÜRGRIFF

Title (fr)  
POIGNÉE DE PORTIÈRE DE VÉHICULE

Publication  
**EP 4276263 A2 20231115 (DE)**

Application  
**EP 23194190 A 20191015**

Priority  

- DE 102019100319 A 20190108
- EP 19790173 A 20191015
- EP 2019077986 W 20191015

Abstract (en)  
[origin: WO2020143937A1] A vehicle door handle (3) having a grip (4) for sensor-controlled triggering of a vehicle function, the grip (4) being coupled to a handle housing (20, 20a, 20b) which can be mounted on a vehicle. Coupling means (30a, 30b, 31) and a motor (32) are provided; the grip (4) can be moved between a rest position and an extended actuation position by being driven by the motor (32) via the coupling means (30a, 30b, 31). The grip has sensor components (27a) which sense an actuation force or communication means (27b) which sense a mobile communications device brought closer to the grip. The sensor components (27a) or the communication means (27b) are coupled to an interface via which actuation signals can be output. In both the actuation position and the rest position, the grip (4) is coupled to the handle housing (20, 20a, 20b) in a positionally fixed and travel-free manner over its entire extension and locked against deflection relative to the handle housing (20, 20a, 20b).

Abstract (de)  
Ein Fahrzeugtürgriff (3) mit einer Handhabe (4) zur sensorgesteuerten Auslösung einer Fahrzeugfunktion, wobei die Handhabe (4) mit einem an einem Fahrzeug montierbaren Griffgehäuse (20, 20a, 20b) gekoppelt ist. Es sind Kopplungsmittel (30a, 30b, 31) und ein Motor (32) vorgesehen sind, wobei über die Kopplungsmittel (30a, 30b, 31) die Handhabe (4) unter Antrieb des Motors (32) zwischen einer Ruhestellung und einer ausgestellten Betätigungsstellung verfahrbar ist. Die Handhabe weist Sensorkomponenten (27a) auf, die eine Betätigkraft erfassen oder Kommunikationsmittel (27b), welche ein an die Handhabe angenähertes mobiles Kommunikationsgerät erfassen. Die Sensorkomponenten (27a) oder die Kommunikationsmittel (27b) sind mit einer Schnittstelle gekoppelt, über welche Betätigungssignale ausgebbar sind. Die Handhabe (4) ist sowohl in der Betätigungsstellung als auch in der Ruhestellung über ihre gesamte Erstreckung lagefest und stellwegfrei mit dem Griffgehäuse (20, 20a, 20b) gekoppelt und gegenüber Auslenkung bezüglich des Griffgehäuses (20, 20a, 20b) arretiert.

IPC 8 full level  
**E05B 81/78** (2014.01)

CPC (source: EP US)  
**B60J 5/0468** (2013.01 - US); **E05B 77/02** (2013.01 - US); **E05B 81/77** (2013.01 - US); **E05B 81/78** (2013.01 - EP US); **E05B 85/10** (2013.01 - EP);  
**E05B 85/103** (2013.01 - EP); **E05B 85/107** (2013.01 - EP US)

Citation (applicant)  
WO 2014049026 A1 20140403 - JAGUAR LAND ROVER LTD [GB]

Designated contracting state (EPC)  
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

DOCDB simple family (publication)  
**DE 102019100319 A1 20200709**; CN 113195855 A 20210730; EP 3864242 A1 20210818; EP 3864242 B1 20240605; EP 4276263 A2 20231115;  
EP 4276263 A3 20240117; US 2022106818 A1 20220407; WO 2020143937 A1 20200716

DOCDB simple family (application)  
**DE 102019100319 A 20190108**; CN 201980084739 A 20191015; EP 19790173 A 20191015; EP 2019077986 W 20191015;  
EP 23194190 A 20191015; US 201917420620 A 20191015